

15th April 2024

Ref: Announcement in MSX

Subject: Disclosure of Initial Unaudited financial results for the three months ended 31 March 2024.

We are pleased to announce the initial unaudited and unapproved financial results for the three months ended 31 March 2024.

		For Three Months Ended 31 March		
		2024	2023	Increase/ (Decrease)
Revenue	RO'000	39,239	33,339	17.70%
Other Income and Finance Income	RO'000	73	58	25.86%
Total Expense (Including Tax)	RO'000	(33,363)	(30,791)	8.35%
Profit After Tax (PAT)	RO'000	5,949	2,606	128.28%

Please note the following points:

1. The above results are provisional and unaudited, and are subject to the review and approval of the Board of Directors.
2. The revenue and expenses for Q1-2023 as outlined in previous disclosures were impacted mainly by the planned major maintenance activities at that time.

Abraj Energy Services SAOG



Saif Al Hamhami

Chief Executive Officer



15 أبريل 2024م

المرجع: إعلان في بورصة

الموضوع: الإفصاح عن النتائج المالية الأولية الغير مدققة والغير مصدقة للثلاثة أشهر المنتهية في 31 مارس 2024 م

يسرنا أن نعلن عن النتائج المالية الاولية الغير مدققة والغير مصدقة للثلاثة أشهر المنتهية في 31 مارس 2024.

الثلاثة أشهر المنتهية في 31 مارس				
التغير (%)	2023	2024		
17.70%	33,339	39,239	ألف ر.ع	الإيرادات
25.86%	58	73	ألف ر.ع	الإيرادات الأخرى وإيرادات التمويل
8.35%	(30,791)	(33,363)	ألف ر.ع	المصاريف (شامله الضريبة)
128.28%	2,606	5,949	ألف ر.ع	صافي الربح بعد الضريبة

يرجى ملاحظة النقاط التالية :

1. النتائج المذكورة أعلاه غير مدققة وتخضع للمراجعة ومصادقة مجلس الإدارة.
2. كما هو موضح في الإفصاحات السابقة ، إيرادات ومصروفات الربع الاول من عام 2023 تأثرت بصورة رئيسية بسبب الصيانة المجدولة في ذلك الوقت.

أبراج لخدمات الطاقة ش.م.ع.ع



سيف الحمحمي
الرئيس التنفيذي